
Beskæftigelsesministerens besvarelse af spørgsmål nr.  42 
af 27. april 2005 fra Folketingets Arbejdsmarkedsudvalg (L 
22) 

Spørgsmål nr. 42: 
Ud fra hvilke kriterier vil ministeren udvælge de kommende C-centre? Har 
ministeren overvejet at fastsætte en øvre grænse for, hvor mange ledige der 
vil være omfattet af centrene?

Svar:  
Jeg har bedt samtlige kommuner om at indgive interessetilkendegivelser til 
Arbejdsmarkedsstyrelsen om, hvilken type jobcenter, de ønsker at etablere. 

Der vil kun blive etableret C-jobcentre i kommuner, der selv har ønsket det. 
Udover kommunernes ønsker vil der i udvælgelsen af kommuner, der får til-
sagn om etablering af et C-jobcenter, blive lagt vægt på, at det er kommuner 
med forskellige typer arbejdsmarked, og at der sikres en geografisk spred-
ning af C- jobcentre i hele landet. 

Jeg vil gerne respektere den proces, der er sat i gang i forhold til kommuner-
ne, og kommunerne skal således have mulighed for at indsende deres inte-
ressetilkendegivelser, inden vi går videre i processen.
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